
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
STYRELSEMÖTE  
Datum: 2022-08-16 kl 19.00 
 
Plats: BAIK-stugan 
 
Närvarande:  

Magnus Chröisty 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström 

Niklas Wennström 
Samuel Kjellqvist 

 
Ej närvarande:  

Peter Fredriksson 
   
 
 

• Magnus Chröisty hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

• Thomas Wennström valdes som ordförande för mötet 

• Maria Magnusson valdes som sekreterare för mötet.  

• Agenda för mötet och vad som diskuterades/beslutades framgår nedan. 
 

 
o Protokoll föregående möte 

 
o Information från valberedningen / ny ordförande 
 

Jonas Stolp Carlsson – återkopplade under mötet med ett nej. 
Peder Nilsson återkopplat med ett nej. 
Jimmy Åman, Malin Karlsson, Daniel Jönssons mamma, har ej blivit kontaktade 
och behöver nu kontaktas. 
Tommy Jingfors har ej återkopplat. 
 

 
Kallelse till extra årsmöte lördag 20/8 för punkten val av ordförande är gjord av 
Lasse Ringqvist. 
 
 

 
o Ekonomi / Bokföring / Styrning av fakturor/ Fullmakt banken 

Saldo: 55 956kr 
Vi har haft tre obetalda fakturor som nu är betalda. 

 
Löner juli: 0kr 
 
51000kr betalat till en falsk faktura mars/april. Polisanmälning gjord. 
 
Samuel börjar nu med hjälp med Pernilla och Bobby skapa fakturor. 
 
Samuel tittar vidare på att Fortnox blir enda bokföringssystemet som används 
framöver. 



 
När fullmakt är klart bokar Samuel och Peter möte med banken. 
 
Samuel blir nytt deklarationsombud för Borås Bandy. Tar hjälp av Pernilla. 
Samuel kollar hur kostnader för kioskverksamheten hanterats. 

 
 
 

o Inköp 
 
Ingen ny information 
 
 
 

o Marknad 
 

Intersport – Niklas håller ihop 
Assemblin 40 000 faktureras nu (40 000 efter nyår) 
Effektiv 20 000 (skriver 3 års kontrakt) 
 
Bifogat finns spec om klara sponsorer mm 
 
Kakservice önskar att Borås Bandy är med på utskick om bandyskola. Kakservice 
står för kostnader och föreningen får alla intäkter som bandyskolan genererar. 
 

o Seniorlag A och B / Budget 
 
Enkät skickat till spelarna för att se vilket intresse finns. 
 
Vägen framåt är mycket kopplad till föreningens ekonomi 
 
Nya rutiner för material behöver tas fram. För höga kostnader just nu. 
Samåkning behövs framöver för att minska reskostnader. 
 
Beslut om vilken serie behöver lämnas senast 28/8.  
Division 1 eller inte 

 
o Ungdomssektionen 

 
Ingen ny information 

 
o Skapa arbetsgrupper 

 
Lista med namn finns och Samuel mailar ut den 

 
o Uppföljning Summerburst /Slottskogen 

 
Ca 27 000 i intäkter – inväntar exakt summa samt fakturaadress 

 
o Övriga frågor 

 
Idé om att ta fram en informationsfolder 
 

 
 



o Nästa möte 
13/9 kl 18. Baikstugan 

 
o Mötet avslutas 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Tomas Wennström   Namn justerare 


